
           Protokoll styrelsemöte i Upplands Golfförbund 

Nr 2/2023, 2022-11-16 

Närvarande: 
Ordinarie ledamöter: Martin Söderberg, Ordförande (MS) 

Björn Frånlund (BF) 
Martin Gavelin (MG) 
Stefan Bergström (SB) 
Ulf Pettersson (UP) på distans 
Anders Strand (AS) 
Jacob Remon (JR) på distans 
Olle Rosenberg (OR) 

Adjungerad: Jan Östman (JÖ) 
Oscar Nordström 

Tid: 16 nov kl 18:00 -21.45 
Plats: Upsala Golfklubb 

2.1 Mötet öppnas av MS 

2.2 Dagordningen godkändes 

2.3 Val av justeringsperson 
Valdes Anders Strand 

2.4 Föregående protokoll 
- Årsmötet

Efterlystes
- 1/2023

Godkändes

2.5 Rapporter 
Ordförande MS 
- Har haft möte med SGF personal som har ansvar för

Upplandsklubbarna. Lena Lindström, Tony Mullborn, Henrik
Norén och Christian Nilsson.
De har alla direktkontakt med klubbarna och det vi
diskuterade mest var på vilket sätt UGF bäst ska medverka i
det arbetet.

- Har även haft ett möte med RF/SISU Maria Stolpe som har
några projekt tillsammans med ett par klubbar. Men hon
uttryckte svårigheter att nå ut till klubbarna.

- Åker på GDF/SGF konferens den 24-25 nov. De stora frågorna
rör:

o Ekonomin i klubbarna 2023
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o Verksamhetsinriktning 2025-26 samt SGF mot 2030
o GDF:s roll i framtiden

Rapport från det mötet lämnas veckan därefter. 
- GS oktoberrapport bifogas samt medlemsstatistik för

Uppland.
- Glöm inte VP 2023:

UGFs prioriteringar för 2023 

• En särskild satsning på ungdomar – både flickor och pojkar, bredd och elit

• Stärka golfens ställning i samhället – arbeta aktivt i projektet Golfnyttan i samhället

• Fortsatt arbete med miljöcertifiering, GEO- certifiering, av distriktets klubbar

• Kompetensutveckling av ledare, förtroendevalda och anställda i klubbarna

• Verka för att distriktets banor uppfyller rimliga säkerhetskrav

• Granska och uppdatera funktionärsregistret i GIT över ansvariga personer för
verksamheten

• Att UGFs styrelse gör forsatta klubbesök i klusterform digitalt under 2023

• Utbilda distriktsdomare

• Att ha en informativ hemsida

• Utbilda klubbarna vad gäller regel- och handicapärenden, handicaprevision samt
disciplinfrågor

2.5.1 Tävling MG 
- Jobbat med att få fram till tävlingsprogrammet som ska
presenteras och beslutas i tävlingsgruppen på tinget.
Förslaget bifogas.
- Deltagit på förbundsdomarkonferensen som framförallt
innehöll:
- Genomgång av de regelnyheter som tillkommer/förändras inför
2023 års regelrevision
- Uppdatering på aktuellt läge för WHS samt aktuella förskag på
förändringar inför 2024.
- Banvärdering
- Disciplinär verksamhet
- Rulingsövningar. Praktiska rulings av knepiga rulingssituationer.
- Övriga diskussions om FD-verksamheten
Meddelade att Stefan Ståhl blir del av tävlingskommittén.
Att diskutera:
Förutsättningar att genomföra Damernas Upplandsmatch resp.
herrarnas UGF-match diskuterades.
Beslutades att hänskjut frågan och utbildning av tävlingsledare
till tinget
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2.5.2 Junior/Elit    AS 
Lägret Summer Camp, har hög prioritet och måste bli av. 
Bidrag bygger på - antal aktiva juniorer i träning som rapporteras 
till LOK 
Tävlingar - Rajder Kopp, Upplands junior tour 
Flicksatsning - haft möte med SGF, planerar särskilt läger  

2.5.3  Senior BF 
- Kommittémöte genomfört 24/10.
- Förslag till Tävlingsprogram för seniorverksamheten 2023 spikat.
Förslaget skickat till Martin G.
- Beslut togs att inte köra ett speciellt Senior seminarium på
Golftingets eftermiddag.
Ersätts med en träff våren 2023 för tilltänkta tävlingsledare för
seniortävlingarna.
Kommer att lanseras på golftingets eftermiddags seminarium för
Tävling.
Att stämmas av med Martin G.
- Martin S deltog i mötet.
Bilagor:
- Mötesanteckningar 24 okt
- Spelprogram Senior 2023
- Teaser ”TL-träff”.

2.5.4 Regler/Hcp SB 
- Tävlings och Regel/Hcp kommittéernas verksamhet har många
gemensamma punkter. Av nämnda skäl kommer arbetet i
kommittéerna att ske samordnat. Mitt förslag är att tills annan
lösning har hittats MG ingår i regel/hcp kommittén. Sökande
pågår att locka någon ytterligare distriktsdomare till kommittén.
- Nya reviderade regler kommer att gälla fr o m 2023.
Förändringarna är inte särskilt omfattande
- Återkommer med plan för domarträffar och utbildningsinsatser.

2.5.5 Kommunikation/Marknad UP 
- Kommittén består av Ulf Pettersson, Anders Lindblad och
Lennart Nyberg. Avsikt att välja in en till.
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- Påbörja att forma ramar för kommande nätverk,
Ambassadörer/Kommunikatörer. En person från varje klubb knyts
till vår kommitté.
Diskutera vilka grupper vi ska informera och dela upp dem
förslagsvis till – Klubbar – Ledare – Spelarna – Föräldrarna.
- Sociala medier, tankar och idéer.
Förslag till beslut:
Föreslår styrelsen besluta att även kommande säsong genomföra
Eckerö Linjen, UGF Tour, se bifogat underlag. Detaljerna beslutas
av kommittén inom styrelsen givna ramar.
Beslut: UGFs ska i fortsättningen ta aktiv del i att informera

direkt till medlemmar om UGFs aktiviteter, erbjudanden och

tävlingar.

Hemsidan: 
- Arbetssätt, webbredaktör, ansvar diskuterades.
Beslut att kommittén ska ta fram en plan för information om

olika erbjudande. Frågan sa Informera på tinget.

Beslut att introduktionskort kallas på rätt sätt, separera UGF- 
och klubbkort. 

2.5.6  Bana/Miljö OR 
- Inget att rapportera.

Funderingar
Jag har skickat en förfrågan till kommittéledamöterna Tomas och
Leif om planering inför årets golfting, samt om de har något
förslag på ytterligare medlemmar till kommittén. Det har dock
inte kommit något svar ännu. Detta visar att det kan vara bra med
fler i gruppen. Jag har fått en hint om att Anders Strandh från
Wattholma GK, ny kommittéordförande i Junior och Elit, är
intresserad av att sitta med i kommittén för Bana och miljö också.
Mitt förlag för tinget är att bjuda in Peter Edman från SGF som
kan berätta om miljöarbete hos andra klubbar i landet. Det kan
vara bra att få inspiration utifrån. Möjligen kan det vara bra att
bjuda in Henrik Norén också, som har mer banfokus och som kan
berätta om det senaste gällande banskötsel.

2.5.7 Juridiska ON 
Kort information gavs av ON. 

2.6 Ekonomi JÖ 
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- Resultat och balansräkning bifogas.
Förslag till beslut:
- Att placera en större summa (300 000:-) på fasträntekonto.
 - Genomföra Ordförandekonferens på Åland 2-3 juni enligt
samma upplägg som 2022. (55
Beslut enligt förslag.

2.7  Övriga frågor 
 - Golfting 2022

- Lokal och föreläsare bokade
- Tema är:
”Hur rekrytera och behålla ungdomar”
”Miljö utmaningar och klubbekonomi”
- Hur får vi fler att anmäla sig?
- Ämnen till seminariegrupperna?

- Lagerhantering och inventering
- Vi får använda vinden på UGK som lagerlokal.
JR har accepterat att vara ”Materialare” och
kommer ta emot allt material som är utspritt bland
oss funktionärer.
Ta gärna med det du har hemma till mötet den 16
nov så att vi får allt samlat.
Inventering kommer ske då allt material kommit på
plats.
JR kommer vara den som ska kontaktas om material
ska lämnas ut.

- Kommittéledamöter
Fyll i formuläret:
https://ugf.typeform.com/to/F8BJvBQv

- Årets Golfare
Utmärkelsens statuter diskuterads och junior/elit kommittén tar
fram stipendiat för utmärkelsen. Inga kända statuter finns
tillgängliga.
Beslut att MS tar fram förslag till nya statuter.
- Årets Stjärnskott (Förslag på ny utmärkelse, Statuter bifogas)
Beslut att godkänna förslag till statuter till den nya utmärkelsen.
Gustav Liljedahl utsågs till årets stipendiat.
- Årets Juniorledare
Junior/elit kommittén tar fram stipendiat för utmärkelsen.
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- Årets Kåbostipendiat
Junior/elit kommittén tar fram stipendiat för utmärkelsen.
- Årsplanering
Beslut, planeringen godkändes.

Övrigt: 

2.8 Nästa möte 
- Golftinget 26 nov
- Julbord 14 december

Alla styrelse- samt kommittémedlemmar med följe är välkomna.
 Anmälan: https://ugf.typeform.com/to/vYzGGABI

2.9 Mötet avslutas 

Vid protokollet: 

Stefan Bergström 

Justeras: 

Anders Strand, Justeringsperson Martin Söderberg, Ordförande 

Balansärenden 

1. Färdigt förslag för Eckerö Linjen, UGF Tour på nästa styrelsemöte. UP 

2. Marknadskommittén ska återkomma med ett detaljerat förslag på uppfräschning av
hemsidan. Viktigt att innehåll och länkar kan behållas. MG kan vara behjälplig med
tekniska frågor. UP 

3. MS uppdaterar statuter för förtjänsttecken. MS 
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